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Beste SIS leden,                                                                                                            

Hierbij de eerste SIS Nieuwsbrief. Naast het SIS bulletin, de SIS site en 

de SIS facebookpagina denken wij U met deze Nieuwsbrief nog beter te 

kunnen informeren over onze activiteiten en andere zaken met 

betrekking op onze duivenhobby. 

                                                      
 



SIS bestuursleden:                                                                                                                                 

Marcel Fehling: Voorzitter   marcel.fehling1967@gmail.com                                       

Bas Mullekes:  Secretaris/ledenadm.  basmullekes@gmail.com                                      

Kees Mens:   Penningmeester  menstimmer@gmail.com                        

Paul Gieskens:  Bestuurslid   p.gieskens@online.nl                           

Arend Zoutenbier: Ledenadm./event. com.  zoutenbierarend@gmail.com                         

Kees Tegelaar:  Commissaris   tegelaarelecklus@hotmail.com                      

Dirk Heemskerk: Com./rasbemiddeling  mc_dork@hotmail.com                                 

Kees v.d. Weel: Ringenbureau   k.vanderweel@kpnmail.nl                   

Michaël Rolf:   Hoofdred. SIS bulletin sis.redactie@gmail.com   

 

Beknopt verslag SIS Jaarvergadering 2020.                                                                                     

Het kwam er dan uiteindelijk toch van! In normale tijden houden we de Jaarvergadering in 

mei, nu werd het door de coronacrisis 12 

september en ook nog eens onder speciale 

conditie’s. Doorgaans hebben we een kleine 70 

deelnemers, dat zat er in de 1.5 m. wereld niet 

in, we hadden maar plek voor 50 mensen. Nadat 

de uitnodigingen verstuurd waren was dit aantal 

snel bereikt maar door een paar afzeggingen 

bleven er 43 over, onder deze omstandigheden 

ook een mooi aantal. De opstelling van de 

zitplaatsen in rijen op 1.5 m. zorgde niet voor de 

gezelligste ambiance maar dat werdt het wel. Voor het volgende evenement; de 

Jongdierenavond gaan we de zaal indeling anders aanpakken. De meeste deelnemers 

kwamen uit Zuid-Holland maar mooi vonden we dat er ook weer leden van ver kwamen. 

Martien, Jos, Patrick en Koen uit Brabant, Dimitri en Jefferey uit Noord-Holland en Arthur en 

Herman resp. uit Overijssel en Flevoland, bravo dat waarderen we! We mochten ook een 

nieuw lid begroeten, Eduard ter Laak (pas lid sinds juni) had ook de weg naar het Zuiderpark 

gevonden. We hopen dat hij het naar de zin heeft gehad en goede contacten heeft weten te 

leggen. De vergadering verliep vlot, bij de prijsuitreiking van de Jubileumshow 2019 namen 

de winnaars prachtige prijzen in ontvangst die door Joke Rombouts gemaakt waren. Het 

volledige verslag vindt U op: https://de-sis.eu/?p=1155 

Financieel verslag.                                                                                                                                       

In de bijlage vind U het Financieel verslag 2019. 

Vrijwilligers.                                                                                                                                               

We kunnen altijd mensen gebruiken die iets voor de club willen doen, dat kan van alles zijn, 

helpen met op- en afbouwen clubshows en helpen in de stand bij een evenement. Kun je 

een goed verhaal vertellen over je ras, schrijf het op, als je iets wil doen laat het weten aan 

het bestuur. 
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Geen Jongdierenavond.                                                                                                                                      

Op de jaarvergadering hadden we het al gehad over de beperkingen die de coronacrisis met 

zich meebrengt m.b.t. het organiseren van clubbijeenkomsten. Het verloop van de 

jaarvergadering had ons als bestuur positief gestemd, de leden hielden zich behoorlijk aan 

de regels en we zagen 

mogelijkheden om een mooie 

jongdierenavond op zaterdag 

24 oktober te organiseren. Het 

zou wel een andere avond 

worden als dat we gewend zijn, 

het draaiboek lag al klaar. 

Helaas liep het aantal corona- 

besmettingen de laatste weken 

hard op en kondigde premier 

Rutte j.l. maandag, voor een 

periode van drie weken, 

nieuwe beperkende 

maatregelen aan, met deze 

maatregelen hoopt men een 

nieuwe lockdown te 

voorkomen. Zo mogen er nog 

maar 30 personen in ons 

clubhuis aanwezig zijn, zal de 

kantine gesloten blijven en 

moet iederéén weer om 22 uur 

naar huis. Hier komt nog bij dat 

Den Haag een coderood gebied 

is, hetgeen betekend dat leden 

van buiten de regio sterk wordt ontraden naar Den Haag te reizen. Dit alles overziend heeft 

het bestuur met pijn in het hart moeten besluiten de Jongdierenavond voor dit jaar te 

anuleren. 

                        

                                                                                                                  

 

Fokkersadvertentie. 

Ook interesse in een fokkersadvertentie?                                                                                        

Neem contact op met Bas Mullekes                                                                                               

0624265074 of basmullekes@gmail.com 

 

 



De SIS clubdagen.                                                                                                                                     

De clubdagen organiseren in de oude formule is in deze corona tijden helaas niet mogelijk, 

we zijn dus op zoek naar alternatieven, b.v. een ééndaagse show met alleen inzenders, maar 

is dat leuk en dan doe je de leden die niet 

inzenden (de meerderheid) weer tekort. 

Onderbrengen bij de show in Boskoop is 

ook een idee, daar is ruimte zat, maar gaat 

Boskoop door? Dat horen we over een 

paar dagen, het zou mooi zijn, inzenden op 

één van de vier NBS regioshows is ook een 

optie, zit je gelijk door heel het land. Op 

locatie bij de leden keuren is ook een leuk 

idee, lijkt heel bewerkelijk maar met een 

goede planning goed te doen. Maarja er zijn weer nieuwe beperkende maatregelen 

bijgekomen nu het coronavirus opnieuw oprukt en een lockdown steeds meer in zicht komt.  

In oktober nemen we een beslissing en hoort U er meer van. 

Ras bemiddeling.                                                                                                                                       

Er komen regelmatig vragen van leden binnen of we duiven te koop weten of dat ze zelf 

duiven te koop hebben. Om vraag en aanbod beter op elkaar af te stemmen gaan we de 

rasbemiddeling weer nieuw leven in blazen, in het verleden hadden we deze service ook bij 

de SIS. Nu gaan we het digitaal doen, er komt een nieuwe facebook pagina rasbemiddeling 

die ook gelinkt is aan de SIS site en de al bestaande facebook pagina en Dirk Heemskerk gaat 

hem beheren. Het is niet de bedoeling dat Dirk duiven gaat kopen of verkopen, hij brengt 

alleen de vragers en aanbieders met elkaar in contact en beheert de pagina die alleen 

toegankelijk is voor SIS clubleden. Zodra de pagina bedrijfskaar is horen jullie hier meer van.      

Evenementen.                                                                                                                                            

Door de coronacrisis zijn er ook een aantal vergaderingen en presentaties niet doorgegaan 

of verplaatst, zoals; de NBS-jaarvergadering is onder voorbehoud verplaatst naar 14 

november en de bespreking op 8 oktober van de Catalaanse Tuimelaar bij Bois le Duc door 

ons lid Niek Steggerda is afgezegd. Ook zijn er veel shows in het land geannuleerd, in totaal 

61 shows, waaronder ook de Keistadshow in Amersfoort en de Gelderland/NBS bondsshow 

in december. De NBS bondshow wordt nu ondergebracht bij vier regioshows, dit zijn:                                        

SNN show  Drachten  6/7-11-2020                                                                                              

Oneto  Enschede 4/6-12-2020                                                                                  

Dierenparade Assen  7/9-01-2021                                                                                       

SZN show Waalwijk      15/16-01-2021                                                                                              

De SIS is aanwezig op de SNN show en mocht het door de overheid verboden worden om 

evenementen te organiseren in Zuid-Holland is het een optie om als SIS deel te nemen aan 

de overige regioshows en daar aanwezig te zijn met de stand en er ook prijzen uit te zetten.  

 

 



De Europa Show van de EE gaat door!                                                                                                               

Tijdens een videovergadering op 23 juli 2020 is door het EE Presidium besloten om de aanvraag van 

Polen om de geannuleerde Europese show van Tulln in het Poolse Kielce te mogen organiseren 

gehonoreerd.                                                                                              

Het EE Presidium is erg blij met de aanvraag vanuit 

Polen en dat zo de doorgang van de Europa Show in 

2022 lijkt te zijn verzekerd.                                                                                    

Een delegatie van het presidium gaat begin september 

naar Warschau voor een verkennend gesprek met de 

Poolse organisatie om de mogelijkheden voor een show 

in 2022 te bespreken. De uiteindelijke beslissing zal 

door het Presidium genomen worden op 10 september. 

Nadere informatie volgt na 10 september 2020.                                                      

24 juli 2020, Gion Gross, EE-voorzitter 

 

 

Allroundbezoek.                                                                                                                                       

Door de ruiperiode is het op het Allroundfront rustig, na de keuring bij Aad Wolvers hebben 

we nog geen keuring gedaan. Maar over 14 dagen gaan we er weer tegen aan, eerst in 

Scheveningen bij Arie de Ruijter en daarna bij Jos Strik in Beek en Donk. Dus blijven trainen, 

Keep them Flying! 

Bas Mullekes.                                                        
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